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PROTOKÓŁ Nr 9/2024 

 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego wspólnie z Komisją 

Zdrowia Rodziny i Spraw Społecznych Rady Powiatu w dniu 19 listopada 2024 r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leon 

Karwat o godzinie 16:00, na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia, 

powitał zebranych i zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad komisji. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji budżetu w dniach 23.10.2024 r. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie zmiany uchwały Nr LXXXVIII/453/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim z dnia 1 marca 2024r. w sprawie określenia zadań realizowanych przez powiat 

tomaszowski w 2024 roku w ramach rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych oraz wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania. 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2024. 

7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2024-

2043. 

8. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Tomaszowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 

rok”. 

9. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie Maz. w 

sprawie wyznaczenia radnych Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim jako 

przedstawicieli Rady Powiatu do Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w 

Tomaszowie Mazowieckim. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

                                                                         

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji budżetu w dniach 23.10.2024 r. 

 



Uwag do protokołu nie zgłoszono. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Maz. w sprawie zmiany uchwały Nr LXXXVIII/453/2024 Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim z dnia 1 marca 2024r. w sprawie określenia zadań realizowanych przez 

powiat tomaszowski w 2024 roku w ramach rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych oraz wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Andrzej Więckowski – przedstawił 

powyższy projekt uchwały. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pytań i uwag do projektu nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leon Karwat - poddał pod 

głosowanie powyższy projekt uchwały. 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Ad. 6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Maz. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2024. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – przedstawiła powyższy projekt Uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Tomaszowskiego na rok 2024, a także inne wydatki z poza zakresu 

komisji zdrowia. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Radny Krzysztof Biskup – rozumiem że to są wynagrodzenia dla pracowników. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – tak, 2 mln kosztują wynagrodzenia geodezji, które nie są 

przez nikogo finansowane, a zadania są zlecone rządowe. Więc, żeby wycofać trochę 

środków powiatowych, to po roku budżetowym takie środki stają się przychodami. 

I wtedy można już je przeznaczać na wynagrodzenie. Te pieniądze nie zostaną wydane, żeby 

była jasność, będzie to oszczędność. Jeżeli ani główny geodeta kraju, ani regionalna nam nie 

pozwoliła z danych pieniędzy finansować im tych wynagrodzeń, to obeszliśmy to rokiem 

budżetowym. W ten sposób uwalniając swoje, możemy np. wziąć mniej kredytu. 

 

Radny Marek Olkiewicz – gdzie ta zatoka będzie robiona? i ile będzie kosztować? 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – na Glinniku. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Elżbieta Rudzka - wartość kosztorysowa to 110 tysięcy 

plus do tego nadzór, czyli 123 tysiące złotych. 

 

Radny Marek Olkiewicz – a ile zaoszczędziliśmy? 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak – 51 tysięcy złotych z dotacji i resztę z tych trzech zadań, 

czyli: 50 000 złotych Studzianki, 20 000 złotych Legionów i 50 000 złotych z Krzemienicy. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leon Karwat - poddał pod 

głosowanie powyższy projekt uchwały. 



Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Maz. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na 

lata 2024-2043. 

 

Skarbnik Powiatu Beata Zysiak  – przedstawiła powyższy projekt Uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tomaszowskiego na lata 2024-2043. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pytań i uwag do projektu nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leon Karwat - poddał pod 

głosowanie powyższy projekt uchwały. 

Komisja pozytywnie, jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Maz. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Tomaszowskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2025 rok”. 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek – przedstawiła powyższy 

projekt Uchwały. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Rafał Wolniewicz - ile jest organizacji na terenie powiatu, które mogą skorzystać z 

takiego programu? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek – organizacji 

zarejestrowanych jest sporo, będzie ich ponad 300, bo są to zarówno fundacje,  

stowarzyszenia zwykłe i stowarzyszenia, które są wpisane do KRS-u. Jednakże większość 

z tych organizacji to raczej ciała martwe, które są zarejestrowane, nie wyrejestrowały się, ale 

też nie prowadzą żadnej działalności społecznej. 

 

Radny Rafał Wolniewicz – ile organizacji w poprzednim roku skorzystało z pieniędzy? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek – nie robiłam jeszcze tego 

dlatego, że sprawozdanie robimy dopiero po zakończonym roku budżetowym. 

 

Radny Marek Olkiewicz – a ile organizacji na obecną chwilę skorzystało ? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek – ja takich informacji nie 

mam, ponieważ to nie tylko ja jako Wydział Promocji organizuję konkursy, czy udzielam 

wsparcia. 

 

Radny Marek Olkiewicz – ile organizacji złożyło wniosków, ile przyznano na obecną chwilę 

pieniędzy? 

 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek – na ten moment nie 

odpowiem, mogę odpowiedzieć jutro na sesji.  



 

Radny Marek Olkiewicz – chciałbym listę tych organizacji, którym przyznano i jaką kwotę w 

tym roku.  

 

Radny Rafał Wolniewicz - kwota, która będzie przyznana na ten następny rok, czy ona jest 

zwiększana z roku na rok, czy jest cały czas taka sama? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek – to jest kwota ruchoma, 

w zależności od tego, jakie pieniądze mamy w budżecie.  

 

Radny Rafał Wolniewicz - a w tamtym roku, czy dwa lata temu ile było planu? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek – to była ta sama kwota z 

tym, że ona później wzrastała. My planując to nie wiemy, jaki będzie budżet. Państwo jeszcze 

nie ustaliliście tego budżetu, więc nam też trudno jest ocenić, jaka to będzie konkretnie kwota. 

My jako wydziały, które zajmujemy się dotacjami, zawsze planujemy. W planie, który 

przedstawiamy później zarządowi i później państwu radnym, mamy zapisane kwoty na 

podstawie tego, co nam stowarzyszenia w danym roku, że tak powiem, zapotrzebowały. 

Wiadomym jest, że zawsze są jakieś cięcia, więc i my musimy tutaj mieć jakieś cięcia. W 

ciągu roku nieraz się uwalniają też jakieś środki. Na dotację może nie, dlatego, że to już jest 

kwota raczej stała, ale możemy wspomagać w inny sposób, czyli zakupując nagrody na jakieś 

imprezy, czy puchary. I często organizacje właśnie korzystają u nas z takich działań, 

ponieważ jest to najprostsze. Wiadomym jest, że jeżeli dotacja, no to jest to już związanie z 

napisaniem wniosku, z rozliczeniem później tej dotacji. Nie każda organizacja sobie też z tym 

radzi. Dużo organizacji korzysta raczej z takich uproszczonych form i po prostu proszą o 

jakieś wsparcie danego wydarzenia. 

 

Radny Kazimierz Mordaka -  interesowałem się tym tematem, tych organizacji oprócz straży i 

kół gospodyń wiejskich jest w naszym powiecie 141. Chciałbym spytać procentowo jak to 

wygląda, jakie są zapotrzebowania do tych 300 tysięcy którymi dysponujemy? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek – na tą chwilę nie jestem 

w stanie powiedzieć, jak to procentowo wygląda. Dlatego że w trakcie roku tak jak mówię 

gdzieś te różnice się wypłaszczają i przeważnie organizacje to czego potrzebują otrzymują, 

nie zawsze oczywiście w takiej wysokości w jakiej by chcieli. Organizacje również w trakcie 

roku zmieniają te kwoty, też chcą robić jakieś dodatkowe działania, z niektórych rezygnują. 

Więc tutaj ciężko jest określić procentowo jak to będzie wyglądało. 

 

Radny Kazimierz Mordaka – kto decyduje o przyznaniu tych środków pieniężnych? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek –wszystko idzie na zarząd 

i zawsze ostateczny głos leży po stronie zarządu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego Leon Karwat - poddał pod 

głosowanie powyższy projekt uchwały. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, przy 8 głosach ZA i 1 głosie 

wstrzymującym. 

 

Ad. 9. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w Tomaszowie 

Maz. w sprawie wyznaczenia radnych Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim jako 



przedstawicieli Rady Powiatu do Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego w 

Tomaszowie Mazowieckim. 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek – przedstawiła powyższy 

projekt Uchwały. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Rafał Wolniewicz - a co musi się stać, żeby ta działalność się nie zawiązała? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek – może być to brak 

chętnych, czyli brak przedstawicieli. 

 

Radny Rafał Wolniewicz – a ilu musi być przedstawicieli? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek – ośmiu przedstawicieli 

organizacji pozarządowych. 

 

Radny Rafał Wolniewicz – czy ci przedstawiciele mogą być z jednej organizacji? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek – organizacja może 

zgłosić dwie osoby. W przypadku, kiedy jest tych osób więcej, jest spotkanie, organizacje 

prezentują swoich przedstawicieli i są normalnie wybory. Jest to głosowanie tajne, mają na to 

tydzień czasu. 

Na ten moment trwa jeszcze nabór, który w połowie grudnia się kończy. Obecna rada kończy 

swoją działalność w połowie stycznia i do tego czasu musimy rozstrzygnąć konkurs i wyłonić 

nowych przedstawicieli. 

 

Radny Marek Olkiewicz – ile razy w roku spotyka się ta rada? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek – powinni zgłaszać się co 

najmniej raz na kwartał, ale to zależy od przewodniczącego, jak często zwołuje takie 

spotkania i jak prężnie tutaj działa. 

 

Radny Rafał Wolniewicz - co w przypadku, jeżeli nie zgłoszą członków, to przez tą kadencję 

nie będzie to działać? 

 

Naczelnik Wydziału Kultury i Promocji Powiatu Agnieszka Biniek –  wtedy będziemy pisać 

do wojewody, czy mamy to rozwiązać i w jaki sposób mamy to rozwiązać? 

 

Członkowie Komisji Budżetu i Planowania Gospodarczego zapoznali się z projektem 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wyznaczenia radnych Rady Powiatu w Tomaszowie 

Mazowieckim jako przedstawicieli Rady Powiatu do Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego w Tomaszowie Mazowieckim. 

 

 

Ad. 15. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Członkowie komisji ustalili termin kolejnego posiedzenia na 28.11.2024r. na godz.15:00. 

 

Ad. 16. Zamknięcie posiedzenia. 



W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu i Planowania 

Gospodarczego Leon Karwat zamknął posiedzenie komisji.  

 

 

 

 

Protokołowała  

 

 

Katarzyna Kosylak 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu 

i Planowania Gospodarczego 

 

Leon Karwat 

 


